
1353599

To: 5.1.2e side 5.1.2e

From: 5.1.2e
,
a. (EAR)

Sent: Mon 10/19/2020 2:21.03 PM

Subject: FW: agenda kleine stuurgroep bonus

Received: Mon 10/19/2020 2:21:03 PM

20201014 Bonus en Zvw-pgb v0.6.docx

@minvws.nl]

Wil je deze aan ibabs toevoegen?

van:[ERED §. (EXE) JEXEMeminvws.ni>

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 14:38

bf )JER eminvws.nl>
, ) @minvws.nl>

Onderwerp: agenda kleine stuurgroep bonus

Ter voorbereiding op de kleine stuurgroep bonus morgen, hebben we de agendapunten van de SVB ontvangen. Ik heb zojuist

[ERED «ort gesproken voor een duiding van deze punten met achter de -> mijn “annotate”.

Ik heb met geen concrete agendapunten van onze kant besproken. Maar natuurlijk horen we graag hoe het met de quick
scan gaat. Vorige week hebben we in de projectgroep nog niets over gehoord. Daarom hoor ik graag of ze deze binnen de

periode van 2-3 weken denken af te ronden. Dat zou dan ergens volgende week zijn.

Groet,

Allereerst, JERE) benadrukte dat het geen spannende agendapunten zijn maar bedoeld als elkaar informeren en vragen.

Agendapunten zijn:

o Zvw

SVB geeft ons hun eerste indruk van hun bevindingen op ons voorstel vorige week.

— deze is natuurlijk voor ons wel spannend; gaat dit voorstel (zie bijlage) leiden tot een gewijzigd standpunt van de Ei Wat is de

impact van hun eerste bevindingen? Benadrukt mag worden dat aanpassingen in de uitvoering nog mogelijk zijn op het

voorstel. Dit voorstel wordt vrijdag a.s. de stuurgroep Bonus aangeboden.

Vorige week hebben wij het voorstel gedaan om een quickscan uit te laten voeren door de SVB. Wat vinden zij van dat voorstel? En

op welke termijn kunnen zij deze uitvoeren? Onze voorkeur gaat uit naar hoe eerder, hoe beter. Dit ivm mogelijke

openstelling loket op 1 februari 2021. Is dit haalbaar?

Het voorstel Zvw is vorige week ook gedeeld met SZW. SZW begrijpt het wel dat de SVB de meest geéigende partij is om dit uit te

voeren.

eo Bevoorschotting
SVB wil weten of we hier al over nadenken en welke ideeén wij hierbij hebben. De vraag bij hen is: gaat de SVB bonussen

voorschieten of is dat niet nodig?

> BEY «an dit toelichten. Zij kan al dit jaar een bevoorschotting aan de SVB realiseren.

e Communicatie
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Naast de Handreiking en regeling, gaat VWS nog meer sturen via de communicatie op de doelgroep om deze bijvoorbeeld zo groot

of zo klein mogelijk te krijgen.

= Wij hebben een paar weken geleden al het antwoord hierop gegeven, nl. dat VWS voor neutrale en feitelijke communicatie gaat.

e Zorgbhonus vatbaar voor beslag
De SVB heeft hij de KOB ervaren dat direct de vraag opkwam of op de toeslag ook beslag gelegd kon worden. Toen bleek dat in de

regeling hier geen rekening mee was gehouden (wel of niet vatbaar voor beslag). Het is verstandig om dit punt in de

regeling op te nemen.

-> goede signalering. Volgens mij stond dit nog niet op ons netvlies.

e Bericht aan zorgverleners ihkv wettelijke regeling eindheffing

Dit punt is vorige week ook [EEE 2angekaart in de projectgroep. Diegene die de bonus ontvangt moet geinformeerd worden

over het feit dat er eindheffing op heeft plaats gevonden. Dus dit betekent een bericht aan de zorgverlener. De SVB

communiceert nooit rechtstreeks aan de zorgverlener, dit gaat altijd via de budgethouder. Hoe gaan we dat in dit proces

doen?

—> dit punt is bij VWS bekend en dat moeten we nog uitwerken.


